

# Spa Welcome Ticket



AE GEO  
SPAS



- 25 years of experience in wellness and management of wellness centers.
- Leader of the Greek market.
- Network with over 270 wellness centers in Greece, Bulgaria, Cyprus and Croatia.
- Over 1.500 employees.
- Aegeo Spas was honored with the prize "European Luxury Spa Group 2019" at World Spa Luxury Awards.



**Aegeo Spas takes care the full recovery of the Russian cosmonauts after their return from the International Space Station.**

ONLINE  
BOOKING

Book your appointment now, fast, safe and paperless.  
Visit now [hotels.aegeospas.gr](https://hotels.aegeospas.gr), find your hotel and book your appointment online!  
**Alternatively, scan our QR code here.**



MOBILE SPA  
ON - DEMAND

Book your appointment now with a simple phone call.  
Use our new mobile spa on-demand service and book your appointment for any wishing therapy.  
**Call now +30 210 700 5000**

COSMETICS  
E-SHOP



Wellness through out the year!  
Enjoy taking for ever your SPA Memories with you, just a click away at [aegeospascosmetics.gr](https://aegeospascosmetics.gr).  
**Alternatively, scan our QR code here.**

Spa Welcome  
Ticket



**+15' FREE  
FOR EVERY  
MASSAGE  
FROM 45' & ABOVE**



Name

Surname

Room No.

# Spa Willcomensticket



AE GEO  
SPAS



- 25 Jahre Erfahrung im angenehmen Leben und Verwalten von Wellnesszentren.
- Führer des griechischen Marktes.
- Netzwerk von über 270 Wellnesszentren in Griechenland, Bulgarien, Zypern und Kroatien
- Mehr als 1.500 Mitarbeiter.
- Das Unternehmen erhielt bei den World Spa Luxury Awards die Auszeichnung "European Luxury Spa Group 2019".



**Aegeo Spas übernimmt die vollständige Rehabilitation des russischen Kosmonauten nach ihrer Rückkehr von der Internationalen Raumstation.**

ONLINE  
BOOKING

Buchen Sie Ihren Termin jetzt kontaktlos, schnell und sicher. Besuchen Sie jetzt [hotels.aegeospas.gr](https://hotels.aegeospas.gr), finden Sie Ihr Hotel und buchen Sie Ihren Termin sofort online!  
**Alternativ können Sie hier unseren QR-Code scannen.**



MOBILE SPA  
ON - DEMAND

Buchen Sie jetzt Ihren Termin telefonisch beim neuen mobilen Spa-On-Demand-Service, für jede Behandlung, die Sie interessiert.

**Rufen Sie jetzt unter +30 210 700 5000**

COSMETICS  
E-SHOP



Wohlbefinden das ganze Jahr über! Behalten Sie Ihre eigenen SPA-Erinnerungen für immer, indem Sie auf [aegeospacosmetics.gr](https://aegeospacosmetics.gr) klicken.  
**Alternativ können Sie hier unseren QR-Code scannen.**



Spa

Willcomensticket

**+15'**  
**KOSTENLOS**  
**FÜR JEDE**  
**MASSAGE**  
**AB 45' & LÄNGER**



Vorname

Nachname

Zimmernummer